
Opmerking bestuur: 
 
I.v.m. Corona is de Jaarvergadering 2021 niet doorgegaan. 
Via e-mail zijn de stukken aan de leden ter goedkeuring gezonden. 
De conclusies volgen hieronder. 
 
 
 
Helaas zijn wij genoodzaakt jullie alweer te berichten dat de bijeenkomst van 17 januari niet door kan 
gaan. De regels zijn niet anders.  
 
Nu wat beter nieuws. Er waren geen andere kandidaten om in het bestuur te komen. Ook zijn er geen 
bezwaren binnengekomen op het voorstel om de termijn van Henk Wolven te verlengen en Jaap van 
der Woude te benoemen.  
 
Per 1 januari is dus een nieuwe termijn voor Henk ingegaan en is Jaap lid geworden van ons 
afdelingsbestuur.  
 
Wat betreft de afronding van het jaar 2020 kunnen we jullie melden dat op de financiële verslagen 

noch op het jaarverslag commentaar is binnengekomen. Deze worden dus als goedgekeurd 

beschouwd. De leden horen de penningmeester decharge voor dat jaar te verlenen. Bij ontbreken van 

bezwaren is onze penningmeester dus ook decharge verleend. 


